

“酷拍之旅- 第一章台灣” 條款與規則

1. 簡介

本次活動由 Mandarin Holidays 假期旅遊主辦，Air Canada 加拿大航空以及 Taiwan Tourism Bureau 台灣觀光局協辦。活動內容充分遵守加拿大各級政府之法律要求。參加者無需支付參加費用。Mandarin Holidays 假期旅遊擁有對活動內容的修改權利。符合資格的參加者將直接進入“加拿大-亞洲來回機會抽獎”。甄選活動由東岸時間 2017 年 10 月 13 日 0 時 0 分開始；截止時間為東岸時間 2017 年 11 月 01 日 23 時 59 分。期間獲得最多讚好(Like)的參賽隊伍將於 11 月 23 日至 11 月 27 日參與為期四日三夜的台灣之旅。

參加者一旦參與甄選，即代表同意本文所載之條款及細則。當 Mandarin Holidays 假期旅遊發現參加者違反任何所述規則，將有權取消其參加 / 得獎資格。

2. 參加資格：

參賽隊伍必須由兩位年滿 18 歲人士組成，並需持有效旅行證件。前往本次活動目的地“台灣”的簽證申請費用由參加者自行負責。

參加者在最後甄選前，有機會被要求出示身分證明文件以證明符合年齡條件。Mandarin Holidays 假期旅遊的員工、管理人員不得參與遊戲。

3. 參與方法：

參賽隊伍需拍攝一張有主辦方 Mandarin Holidays 假期旅遊或贊助商 Air Canada 加拿大航空相關內容的照片，然後上傳到面書 (Facebook) 或 Instagram 並為照片添加主題標籤 “#TheGameCanada2017”。Mandarin Holidays 假期旅遊不會對每組遞交照片的參賽者發出確認，只有被選擇成功入圍下一輪的參賽隊伍會被通知及接收到進一步指示。

4. 獎勵：

大會將會選出三隊參賽隊伍到台灣展開“酷拍之旅”；最終勝出的冠軍隊伍將會自動成為下一次“酷拍之旅”的入圍隊伍以及冠軍獎品為 1000 加元假期旅遊旅遊禮券。該名額不得轉贈他人或轉化為現金，1000 加元旅遊禮券不得轉化為現金。Mandarin Holidays 假期旅遊擁有變更行程之權利。所有參賽隊伍在上傳合資格相片後將會自動進入抽獎，獎品為加拿大航空多倫多來回亞洲機票兩張。

5. 甄選程序及條件：

- 各參賽隊伍參與本次活動的上傳照片，必須由主辦方 Mandarin Holidays 假期旅遊確認其符合參賽要求為準，並直接將參賽隊伍納入多倫多來回亞洲(包括台北香港上海北京首爾東京)加拿大航空機票抽獎候選名單。
- 而上傳照片中獲得最多讚好(Like)的三隊參賽隊伍直接獲得“酷拍之旅-第一章台灣”的名額。如票數相同，照片上傳時間較早的獲得最終參賽資格。Mandarin Holidays 假期旅遊保留對參賽者資格的最終決定權。
- 進入“酷拍之旅-第一章台灣”的隊伍會接受一連串指定任務。每隊需要自行拍攝影片，並上傳至活動面書專頁。獲得最多投票支持的隊伍成為本次活動的冠軍。
- 參加者對於是次比賽及結果均不得異議。如有任何爭議，Mandarin Holidays 假期旅遊保留最終決定權。

6. 懲罰及取消資格

所有參加者必須注意安全並遵守當地法律。如發現任何罔顧安全，違反法律的行為，參加者將有機會受到懲罰或被取消參賽資格。

7. 個人資料

所有收集的個人資料僅為本活動之用，並且充分遵守個人資料（私隱）保障條例 (PIPEDA)。

8. 免責條款

參加者在出發前必須認真閱讀並簽署本活動之免責協議。

9. 一般條款

參加者同意本公司對本次活動的相關照片 / 影片有全部使用權，並毋需事前取得參加者的同意或向其支付任何版權費用或報酬。Mandarin Holidays 假期旅遊保留對所有有關於其宣傳的安排之最終解釋權及最終決定權，參加者不得異議。Mandarin Holidays 假期旅遊對活動安排，甄選程序保留最終解釋權及最終決定權。

是次比賽並非由 Facebook 或 Instagram 贊助，支持或管理。參加者乃向 Mandarin Holidays 假期旅遊而非 Facebook 或 Instagram 提供個人資料。

此中文版規章制度僅作參考用途，如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。

“The Game Canada - Chapter 1 Taiwan” Rules and Regulations

The Game Canada - Chapter 1 Taiwan (the “**Contest**”) is brought to by Mandarin Holidays, Air Canada and Taiwan Tourism Bureau. **The Game Canada - Chapter 1 Taiwan Selection Stage** (the “**Contest Selection Stage**”) starts on October 11th, 2017 at 12:01a.m. EDT and closes on Nov 1st, 2017 at 11:59 p.m. EDT (hereinafter, the “**Contest Selection Period**”). The Contest will be a 3 nights 4 days tour to Taiwan which departs on November 23 from Toronto, Ontario and ends on November 27 in Taiwan.

By joining the Contest, participants will be deemed to be bound by the Terms and Conditions contained hereinafter and Mandarin Holidays reserves the right to exclude any entry from the Contest at any time if a participant has breached the rules.

1. OFFICIAL RULES AND REGULATIONS

The following are the **Official Rules and Regulations** (the “**Rules**”) brought to you by Mandarin Holidays. This Contest is void, in whole or part, where prohibited by law and is subject to all federal, provincial and municipal laws and regulations of Canada. There is no purchase necessary to participate in this Contest. Mandarin Holidays reserves the right to make changes to the Contest, where necessary, due to changing business, operational and marketing considerations. Subject to applicable laws, these Rules govern all aspects of the Contest, including the Contest Summary, and are binding upon all Contest entrants. In the event of any inconsistency between the Rules and the conditions and explanations appearing on any other documents, including the Contest Summary, these Rules shall take precedence.

2. ELIGIBILITY

Participated team **MUST** consist of TWO (2) members who are 18 years of age or older with valid travel document. Participant is responsible obtain travel documents to Taiwan at his/her own expense.

Contestants may be required to prove their age at the time of entering the final round of selection. Employees, officers and directors of Mandarin Holidays are not eligible to join the Contest.

3. HOW TO PARTICIPATE IN THE CONTEST

To enter the Contest Selection Stage, post one Picture to Facebook or Instagram with hastage **#TheGameCanada2017**. The Picture has to be taken by the team with any images, products related to the Contest host Mandarin Holidays or sponsor Air Canada. Only one entry per account is allowed.

Due to the large volume of submissions, Mandarin Holidays is unable to acknowledge receipt of individual picture that was submitted to the game and if the picture is qualified. Every picture received is reviewed, but **ONLY** pictures has met all requirements will enter to the Contest Selection Stage.

4. PRIZES

Three (3) teams will be selected to join the Game 2017 final round. There will be one winning team of the Contest, which will be qualified for The Game 2018 adventure, and granted with the winner prize with \$1000 Canadian Dollar Travel Coupon from Mandarin Holidays. Mandarin Holidays, in its sole discretion, reserves the right to substitute all or any portion of the Contest. The prize must be accepted as awarded. No substitutions are available. The winner prize is non-transferable, non-refundable and has no cash value.

One Lucky Draw Winner will be selected from all participants from the Contest Selection Stage, who will win two round-trip Air Canada Economy Class tickets from Toronto to Asia (Taipei, Hong Kong, Shanghai, Beijing, Seoul or Tokyo). The tickets hold no cash value and non-transferable and may not be eligible for frequent flyer mileage accumulation. Passenger is liable for weekend charges (if applicable), all taxes applicable at time of ticket issue etc., by payment of cash. Travel is subjected to the space availability and blackout period is subject to change without notice.

5. SELECTION OF WINNERS

Three (3) Teams will be selected to join the Contest. They are the teams attract most like with their qualified pictures. If there are teams with same amount of like, the team posted the picture earlier will advance to the Contest. Mandarin Holidays has the final decision on the eligibility of the participants.

Three Teams need to finish different tasks prepared by the Contest and film the process themselves during each task. The Team receiving most likes will be the Champion.

Decision made by Mandarin Holidays shall be final. In case of any dispute, Mandarin Holidays reserves the final decision.

6. PENALTIES AND DISQUALIFICATION

Safety for participants, the public, and the host establishment is priority. At no time should you violate local laws, cause destruction of property, or physical endangerment. Teams putting themselves, the public, or the host establishment in danger will receive a possible disqualification.

7. USE OF PERSONAL INFORMATION

All personal information obtained for this Contest will be used only for the purposes of conducting this Contest. Personal information obtained of entering the Contest is governed by PIPEDA, as known as the Personal Information Protection and Electronic Documents Act. The personal information provided to enter the Contest will be used only to administer the Contest, and for no other reason.

8. LIMITATION OF LIABILITY By participating in the Contest, you release Mandarin Holidays, their respective affiliated and related companies, advertising and promotional agencies, and each of their respective shareholders, directors, officers, employees, agents, dealers, representatives, successors and assigns from any liability in connection with this Contest, the contestants participation therein and/or the awarding and use/misuse of any Prize or portion thereof. Participants must sign Accident Waiver and Release of Liability form before committed to "The Game Canada – Chapter 1 Taiwan", failing which the participant and his/her team will be disqualified.

9. GENERAL

All pictures, videos, prize claim and related forms become the property of Mandarin Holidays. All decisions by Mandarin Holidays with respect to all aspects of the Contest shall be final and binding. All contestants agree to abide by all of the instructions and decisions of Mandarin Holidays. In the event of any dispute regarding the interpretation of these Rules or any decision rendered by Mandarin Holidays, the decision or interpretation of Mandarin Holidays shall prevail. Any attempt to deliberately damage or tamper with the Contest, interfere with the proper administration of the Contest or undermine the legitimate operation of the Contest is a violation of criminal and civil laws, and should such an attempt be made, Mandarin Holidays reserves the right to seek remedies and damages to the fullest extent permitted by law, including criminal prosecution. Should any part of these Rules be determined to be void, invalid or otherwise unenforceable by any court or tribunal of competent jurisdiction, such determination shall not

affect the remaining parts of the Rules, which shall remain in full force and effect. The Contest is subject to all Federal, Provincial and local laws, as well as the rules adopted in view of said laws. Facebook or Instagram is not involved in terms of sponsorship, endorsement or administration of the Contest. Participants are providing their personal information to Mandarin Holidays but not to Facebook or Instagram.

For further Contest details or inquiries, please contact us through our Facebook or Instagram page “the Game Canada 酷拍之旅” or website www.thegamecanada.com

ACCIDENT WAIVER AND RELEASE OF LIABILITY

I acknowledge that Mandarin Holidays can test a person physically and mentally and carries with it the potential for death, injury, and property loss. The risks include but are not limited to those caused by terrain, facilities, temperature, weather, physical conditions of participants, volunteers, spectators, event officials, and event monitors and or producers of the event, and lack of hydration. I hereby assume all the risks of participating in the event.

I certify that I am physically fit for the event and have not been advised otherwise by a medical person. I hereby consent to receive medical treatment such may be deemed advisable in the event of injury, accident and/or illness during the event. I understand that during this event I may be photographed. I agree to allow my photo, video or film likeness to be used for any legitimate purpose by event holders, producers, sponsors, organizers, and/or assigns.

This Accident Waiver and Release of Liability shall be constructed broadly to provide release and waiver to the maximum extent permissible under applicable law. I hereby certify that I have read this document and I understand its content.

Team: _____

Individual (print): _____

Signature: _____

Date Signed: _____